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Kommunövergripande skolråd 

Anteckningar 

  

 

 

 

 

Bergslagsvägen 13-15, 612 80 Finspång 

Organisationsnummer 212000-0423 

www.finspang.se 

Telefon 0122-850 00   

Fax 0122-850 33   

kommun@finspang.se   
 

          Tid:                 Tisdag 24 oktober 2023, kl 18.00-20.00 

 Plats:             Sessionssalen, plan 4 i Kommunhuset 

 

             Närvarande:  Björke, Anna Vildu 

   Björke, Alice Lewy 

   Brenäs, Sara Hansson 

   Brenäs, Linda Lindström 

   Grosvad, Linda Stockberg 

   Grosvad, Josefin Ersman 

   Grosvad, Maria Tvetström 

   Grytgöl, Jenny Andersson 

   Grytgöl, Sofia Arnell Johansson  

   Hällestad, Linda Andersson 

   Hällestad, Elisabeth Jarme 

   Nyhem 7-9, Kristina Strand 

   Rejmyre, Caroline Eriksson 

   Rejmyre, Cathrine Lejonheim 

   Storängen, Sandra Siljedahl 

   Storängen, Marie Dahlström 

   Svälthagen, Nina Öberg 

   Svälthagen, Sara Forsell 

   Högalid, Katarina Jovanovic 

   Högalid, Madeleine Lija 

   Nyhem F-6, Victor Nordin 

   Viggestorp, Josefin Edqvist 

   Mikael Wallin, utbildningsråd (L) 

   Rita Jönsson, tf utbildningschef 

   Jenny Rydin, sekreterare 

    

    

            Frånvarande:  Lotorp, ej representerad 

   Anpassad grundskola, ej representerad 

   Narcissa Gvozdar-Tellefsen (M) 

   Henrik Persson (S)       
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        Nr         Ärenden  

10 Mötet öppnas 

a) Utbildningschef och utbildningsråd öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  

 

11 Föregående protokoll 

a) Punkt 3a  - Återrapportering gällande Trafiksäkerhetskommitténs möte  - utbildningsråd 

Två representanter från skolornas skolråd deltog på detta första informationsmöte. 

b) Punkt 6a - Kompensation för paviljonger    -utbildningschef  

Nyhem: Kompensation för paviljongerna, finns det?  

Utbildningschef: Det finns en sådan kompensation. Mer information kommer. 

Utbildningschef meddelar att skolgården på Nyhemsskolan kommer att upprustas med en multiarena. 

 

12 Presentation av ungdomslots och det arbete som görs 

c) Punkten flyttas till nästa möte. 

 

13 Rapporter från enheterna 

a) Viggestorpsskolan – elevenkäten som är utskickad har låg svarsfrekvens. Det vore bra om det gick att 

fylla i vilket stadie eleven går i på enkäten.  

Viggestorpsskolan – Många vårdnadshavare saknar Instagram, önskan finns att den återupptas. 

b) Grosvad – Hur går det med planerna för den nya planerade skolan? 

Arbetsgruppen tittar på platsen för skolan och olika modeller på huskroppar. I dagsläget finns dock plats för alla 

elever i kommunens skolor samtidigt som prognosen över elevantalet minskar framöver.  

c) Högalid – Vårdnadshavare återkopplar att skolan saknar skolbibliotekarie. 

Högalid – Om det börjar elever under en termin så varför får man inte mer pengar? 

Detta har analyserats för några år sedan och resultatet visade att för de allra flesta skolorna så var det inte en så 

stor ökning av antalet elever under ett läsår.  Elevpengen minskar heller inte om elever flyttar ut. Kommer det 

väldigt många elever till samma skola ser sektorn över situationen på den enheten.   

 

 



Sida 3 av 4 

 

 

 

3 (4) 

d) Svälthagsskolan – inget att lyfta utöver inskickade frågor. 

e) Nyhemsskolan 7-9 – oro finns över uppsagda elevassistenter och en frustration om att inte multiarenan 

börjar byggas. Hur ser framtidsvisionen ut? 

Sektor utbildning har ett underskott på 49,9 miljoner enligt halvårsprognos. Alla chefer behöver göra 

förändringar utifrån sina utmaningar och sin tilldelade ram. 

f) Hällestadsskolan – har inte haft skolråd ännu och därav inga punkter att ta upp. Hällestad har ett 

fantastiskt fritidshem och det arbetas på ett positivt sätt på skolan. 

g) Rejmyre skola – skolan har ny rektor på skolan. Skolan har fått nedslag från skolinspektionen där vi har 

en del punkter att rätta till.  

h) Nyhemsskolan F-6 – har inte haft skolråd ännu och därav inga punkter att ta upp. 

i) Björke – finns oro om vad som händer framöver om elevantalet sjunker och eftersom skolan är en 

småskola. Skolgården behöver göras något åt. 

j) Grytgöl – Ny rektor och det känns väldigt bra. 

k) Brenäs – det fungerar väldigt bra, det är lugnt och tryggt. Dock behöver taket lagas, igen.  

l) Storängen – Vi jobbar på att få ett bättre samarbete mellan skolråd och elevråd, få igång föräldramöten 

igen samt att höja känslan av stolthet att gå på skolan.  

 

14 Anmälda frågor 

a) Svälthagsskolan 

-  Instrumentlektioner på lektionstid? 

Ledighetsansökan ska göras av vårdnadshavare och rektor gör en individuell bedömning i varje fall. 

-  Det finns ingen ventilation i skolan och fastighetsavdelningen säger att det finns en plan för detta. Inget 

händer. 

Det kan finnas godkända besiktningar av lokalens ventilation (OVK) efter hur lokalen såg ut då den byggdes. Om lokalen 

efter det byggts om stämmer inte alltid ventilationen. Upplevs ventilationen som dåligt kontaktar man förvaltaren. 

-  Varför är skoldagen i anslutning till jul- och sommarlov så kort?  

Tf utbildningschef tror att detta till stor del är en kulturfråga och kopplat mycket till tradition. Viktigaste faktorn är att 

skolans timplan följs och att eleverna får 178 skoldagar. 

-  Vad mynnade trafikenkäten ut i?  

Det var väldigt låg svarsfrekvens på enkäten. Den var också enligt representanterna svår att genomföra.  
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b) Storängsskolan 

-     Lokaler / gård 

Det är en återkommande fråga om att lokalerna är för små. Det är önskvärt att hålla kvar sexorna på mellanstadiet och 

inte sända dem till Grosvad av många skäl. Matsal, jumpasal är alldeles för små och det saknas tillräckligt med både 

klassrum och framför allt grupprum i lokalerna. Utomhus är skolgården ett tillhåll när skolan är stängd, orsakar 

skadegörelse både på byggnader och lekplatser och även fara för eleverna med krossat glas, fimpar mm. Det behövs 

trygghetsarbete med att göra skolgården mer säker och inte så attraktiv för de som vill förstöra, förslag belysning, larm, 

kameror mm. 

 

Det kommer bli en trygghetsvandring runt skolan kvällstid för att granska utemiljön och tryggheten runt omkring. 

 

- Rätt till ändamålsenlig undervisning – vad gäller? 

Bakgrunden är att flera av eleverna på Storängsskolan denna termin ännu ej haft en enda musiklektion som varit just 

musik. Det kan vara fritt arbete, någon typ av quiz, fri lek eller annat. Frågan har varit uppe flera gånger med 

skolledningen och svaret är att musikläraren är sjuk och även vikarien. På skolverkets hemsida finns mycket information 

om vad ämnet musik ska innehålla som vårdnadshavare upplever att skolan inte lever upp till och inte heller har en plan 

för att komma till rätta med. Skolverket säger också att det finns utredningar som visar att de elever som inte får fullgod 

musikundervisning under låg- och mellanstadiet har stor risk att inte får godkänt betyg under högstadiet. 

Timplanen ska följas. Ges inte undervisning i ett ämne under en period  behöver eleverna kompenseras vid annan 

tidpunkt. 

15 Nästa möte 

2024-04-16 ges som förslag och gruppen godkänner datumet. 

 

16 Mötet avslutas  

d) Mötet avslutas av utbildningschef och utbildningsråd. 

    

 

 

 

                 /Jenny Rydin 


